



8 DAYS 7 NIGHTS



GREATER BAY GOURMET TOUR

- **Destinations:** Guangzhou, Shunde, Foshan, Zhongshan, Zhuhai, Shenzhen, Macau, Hong Kong
- **Duration:** 08 days
- **Accommodations:** 4 & 5-star hotels
- **Excursions:** Guided city tours, cultural experiences, and scenery
- **Meals:** Daily breakfast, select lunches & dinners
- **Transportation:** Flights, airport transfers, and local transportation

PRICE
\$1235

Per Person

Special group tour departure
07 - 14 Jun 2025
Minimum 22 pax travel together



300 Beach Road, #13-05A, The Concourse
Singapore



63388188



tours@deksair.com.sg

8 DAYS 7 NIGHTS GREATER BAY GOURMET TOUR

DAY 01 (07JUN) : SINGAPORE – GUANGZHOU

(-/-/D)

- Check in at Singapore Changi Airport for your flight to Guangzhou
- Upon arrival at Guangzhou airport, you will be greeted by our representative.
- Yongqing Fang: Located in the Xiguan Yongqing Fang Tourist Area of Guangzhou, the scenic area is composed of five interconnected historical and cultural streets: the Fongyuan Street–Liwan Yuan, Changhua Street, Enning Road, Duobao Road, and Baoyuan Road historical and cultural districts. It showcases the distinctive features of the Xiguan area, arcade buildings, and Lingnan operatic arts, making it one of the places with strong Lingnan cultural flavor.
- Dinner at restaurant
- Overnight at Guangzhou (Clayton hotel or similar)
- 在新加坡樟宜机场办理登机手续，搭乘航班前往广州
- 抵达广州机场后，将由我们的代表接待
- 【永庆坊】广州市西关永庆坊旅游区，北部的荔枝湾片区和南部的恩宁路（永庆坊、粤剧艺术博物馆）片区，景区所在为5处相连成的历史文化街区，即：逢源大街–荔湾源、昌华大街、恩宁路、多宝路、宝源路历史文化街区，汇聚了西关风情、骑楼建筑、岭南曲艺，是较具岭南文化风味的地方之一
- 在餐厅享用晚餐
- 在广州过夜（广州克莱顿酒店或同级）

DAY 02 (08JUN): GUANGZHOU

(B/L/D)

- Breakfast at Hotel
- After breakfast, visit Yuexiu Park where the Five Rams Statue is located. The statue depicts a large mother ram with four smaller rams surrounding her, each in different postures, holding a rice ear in her mouth. This sculpture represents the legend of the ram transforming into stone and giving rice to the people of Guangzhou.
- Drive through Huangpu Historical Sites. Visit Flower City Square and get a view of the Canton Tower. Explore Shangxiajiu Pedestrian Street, where you can optionally taste local desserts.
- Take a Night Cruise on the Pearl River. This section of the river is scenic, and visitors can optionally board a boat to enjoy the breeze. You will have a chance to view iconic landmarks of Guangzhou, such as Canton Tower, Haixinsha Island, Guangzhou Bridge, Liede Bridge, Xinghai Concert Hall, Haiyin Bridge, Flower City Square, and Pazhou, all illuminated in the dazzling night lights of the city.
- Dinner at restaurant
- Overnight at Guangzhou (Clayton hotel or similar)
- 酒店早餐
- 早餐后【越秀公园】五羊石像以四只形态各异的小羊簇着一只口衔稻穗的高大母羊流连造型，再现了羊化为石、把稻穗赠给广州人民的传说。
- 车观黄埔古迹。花城广场，外观广州塔，游览【上下九步行街】，可自费品尝当地特色糖水。
- 乘车【夜游珠江】，该河段景色秀丽，游客朋友可自费登船临风，可欣赏到广州塔、海心沙、广州大桥、猎德大桥、星海音乐厅、海印桥、花城广场、琶醍等广州标志性景观建筑及广州城市的璀璨夜景。
- 在餐厅享用晚餐
- 在广州过夜（广州克莱顿酒店或同级）

DAY 03 (09JUN): GUANGZHOU-SHUNDE-FOSHAN

(B/L/D)

- Breakfast at hotel
- After breakfast, head to Shunde.
- Visit Qinghui Garden, a masterpiece of classical southern Chinese garden art, and one of the four famous gardens in Lingnan. It is listed as a provincial-level cultural heritage protection unit.
- Next, visit Fengjian Water Town (boat ride not included).
- After lunch, proceed to Foshan. Visit Foshan Ancestor Temple, which has gradually become a complete and well-structured temple with distinct local characteristics. To commemorate the legendary martial arts master, Huang Feihong, the cultural department of Foshan started the construction of the Huang Feihong Memorial Hall in 2000. The Ip Man Memorial Hall not only serves as a tourist attraction but also acts as a training base for Wing Chun kung fu.
- Free time for shopping at Lingnan New World.
- Dinner at restaurant
- Overnight at Foshan (Starry four sea hotel or similar)
- 酒店早餐
- 早餐后前往顺德。
- 【顺德清晖园】，中国南方古典园林艺术的杰作，素有岭南四大名园之一的盛誉，已列为省级文物保护单位。
- 逢简水乡（不含游船），午餐后前往佛山

- 【佛山祖庙】逐渐成为一座体系完整、结构严谨、具有浓厚地方特色的庙宇建筑。为了纪念黄飞鸿这位杰出的武林宗师，佛山市文化部门于2000年开始筹建黄飞鸿纪念馆。【叶问纪念馆】除具有旅游景点的功能外，还将作为咏春拳的习练基地。岭南新天地自由逛街。
- 在餐厅享用晚餐
- 在佛山过夜 (佛山星汇四季酒店或同级)

DAY 04 (10JUN): FOSHAN – SHENZHEN

(B/L/D)

- Breakfast at Hotel
 - After breakfast, head to Shenzhen.
 - Visit the newly popular hotspot, OCT Harbour, a new-generation cultural and tourism complex developed by OCT Group. With over 36 years of urban operation experience and an investment of over 10 billion RMB, the total area covers about 380,000 m². It features a seaside experiential shopping district, the 128m "Bay Area Light" Ferris wheel, Shenzhen Maritime Performance Center, and a perfect blend of sea views, parks, ecology, and commercial spaces. Visitors can also check out the popular bookstore, Zhongshu Ge. The "Bay Area Light" Ferris Wheel (ticket not included) is China's first 360-degree rotating imported Ferris wheel and is also the tallest Ferris wheel in Shenzhen.
 - After lunch, visit Lianhua Mountain Park, where the main peak has a 4,000m² outdoor plaza, the highest outdoor plaza in Shenzhen. In the center of the plaza stands a statue of Deng Xiaoping, the chief architect of China's reform and opening-up, standing 6 meters tall with a 3.68-meter base, made of bronze. The mountaintop plaza is a prime spot in the Shenzhen city center.
 - Next, visit Gankeng Ancient Town, originally a Hakka village, and one of the "Top 10 Hakka Villages in Shenzhen". The town dates back to the Ming and Qing dynasties, with many ancient buildings and interlinked alleys. Here, you can see the more than 120-year-old Nanxiang Lou, the Zhuangyuan Mansion built during the Yongzheng period, the Fenghuang Valley with its Huizhou-style architecture, as well as other Hakka structures like watchtowers, forts, and stilt houses, integrated into the beautiful mountain and water scenery. It forms a unique cultural destination showcasing Hakka architecture, folk customs, arts, traditional cuisine, and rural landscapes.
 - Dinner at local restaurant
 - Overnight at Shenzhen (Bauhinia hotel or similar)
- 酒店早餐
 - 早餐后前往深圳，新晋网红打卡点~【华侨城欢乐港湾】，是华侨城集团集合36年城市运营经验投资超100亿元打造的总占地约38万m²新一代文旅综合体产品。滨海体验式商业街区、高128m“湾区之光”摩天轮、深圳滨海演艺中心、将海景、公园、生态与商业完美融合。客人可前往打卡网红书店~钟书阁。“湾区之光”摩天轮（不含门票），是国内首个全天景回转式进口轿厢摩天轮，也是深圳上空最高的摩天轮。
 - 午餐后【莲花山公园】主峰建有4000平方米的山顶广场，是深圳市内最高的室外广场。山顶广场中央矗立着改革开放总设计师邓小平同志的塑像，塑像高6米，基座高3.68米，重6吨，为青铜铸造。山顶广场是深圳市中心区的最好去处。
 - 【甘坑古镇】原为甘坑客家小镇，为“深圳十大客家古村落”之一。起源于明清时期，古建众多，房连巷通。有历经120余年沧桑的南香楼；有建于雍正年间的状元府；有徽派风情建筑群凤凰谷；还有炮楼、碉楼、吊脚楼等建筑融于山水之中，与百年的客家排屋形成了独特的客家文化载体。是荟萃深圳本土客家民居、客家民俗、客家建筑、客家民间艺术、客家传统美食、客家田园风光为一体的文化旅游景区。
 - 在当地餐厅享用晚餐
 - 在深圳过夜(深圳宝轩酒店或同级)

DAY 5 (11JUN): SHENZHEN – ZHONGSHAN - ZHUHAI

(B/L/D)

- Breakfast at Hotel
- After breakfast, head to Zhongshan.
- Visit the Sun Yat-sen Former Residence, one of the most famous attractions in Zhongshan City. Visitors are often deeply impressed by the four golden and striking characters "天下为公" (The World Belongs to the Public) displayed outside, which is also a popular photo spot. The venue faces east and is centered around the former residence of Sun Yat-sen in Cuiheng Village. The museum showcases the life of Sun Yat-sen, who was born here on November 12, 1866.
- After lunch, head to Zhuhai.
- Take a tour along Zhuhai Coastal Highway, also known as Lovers' Road, and stop for photos at the famous Zhuhai Fisher Girl Statue, a large stone sculpture known worldwide.
- Next, visit Zhuhai New Yuanming Palace, which is modeled after Beijing's Old Summer Palace, built on a 1:1 scale with 18 of the 40 scenic spots of the original. The garden combines classical royal architecture, traditional Jiangnan garden design, and Western architectural styles to recreate the grandeur of the Qing Dynasty.
- Then, visit Zhuhai Shijing Mountain Park (cable car not included), a beautifully landscaped park known for its natural scenery and excellent environmental protection. It's a garden-style park that combines stone scenery, a scenic lookout, children's playground, extreme sports, and high-tech entertainment displays.

- From a distance, view the Zhuhai Grand Theatre, an important cultural and artistic performance venue in Zhuhai. It is also the only large theatre in China located on an island. You will also have free time to shop at the underground mall in Zhuhai Gongbei.
- Dinner at local restaurant
- Overnight at Zhuhai (Grand inn hotel or similar)
-
- 酒店早餐
- 早餐后前往中山，【孙中山故居】堪称中山市较为有名的揽胜景点，游人但凡行至此处，便会被景区外四个金色醒目大字“天下为公”深深震撼，这也是游人拍照留念地。场馆坐东朝西，以孙中山在翠亨村的故居为核心建筑，以博物馆展出的形式向公众开发，1866年11月12日，孙中山正是诞生于此地。
- 午餐后前往前往珠海。
- 游览珠海海滨公路，又称情侣路，停留于闻名海内外的珠海渔女巨型石雕拍照留念。
- 【珠海圆明新园】以北京圆明园为原稿，按1:1比例精选圆明园四十景中的十八景修建而成。园林融古典皇家建筑群、江南古典园林建筑群和西洋建筑群为一体，再现了清朝的盛世风华。
- 【珠海石景山公园】(不含缆车)，风景精致迷人，是珠海市区内自然景观和生态环境保护的十分优良的公园，是集观赏石景，登高望远，儿童游乐，体育极限运动和娱乐高科技成果展示为一体的花园式公园。
- (远观)【珠海大剧院】是珠海市内重要的文化艺术表演场地，也是目前中国国内唯一建设在海岛上的大剧院。自由的在拱北地下商场购物。
- 在当地餐厅享用晚餐
- 在珠海过夜(珠海君怡酒店或同级)

DAY 6 (12JUN): ZHUHAI – MACAU – ZHUHAI

(B/L/D)

- Breakfast at Hotel
- Head to Macau and visit the Fisherman’s Wharf, the Ruins of St. Paul's (Ruins of St. Paul's Cathedral), and take photos of the Macau Eiffel Tower (photo stop).
- Then, proceed to the Venetian Resort, where you can enjoy free time to indulge in food, drinks, entertainment, shopping, and leisure activities at your own expense.
- In the afternoon, return to the hotel in Zhuhai.
- Dinner at local restaurant
- Overnight at Zhuhai (Grand inn hotel or similar)
-
- 酒店早餐
- 前往澳门，游览渔人码头，大三巴牌坊，外观澳门埃菲尔铁塔(停车拍照)，
- 送往威尼斯人度假村，您可以在此自由自费体验吃喝玩乐、购物、休闲之乐趣，
- 下午返回珠海酒店。
- 在当地餐厅享用晚餐
- 在珠海过夜(珠海君怡酒店或同级)

DAY 7 (13JUN) : ZHUHAI – HONG KONG

(B/-/-)

- After breakfast, depart from Zhuhai and take the Golden Bus via the Hong Kong-Zhuhai-Macau Bridge to Hong Kong. Upon arrival in Hong Kong, check in to the hotel and enjoy free time for activities.
- Overnight at Hong Kong (Regal Hong Kong Hotel or similar)
-
- 早餐后，珠海乘坐金巴经港珠澳大桥前往香港，抵达香港，入住酒店. 自由活动。
- 在香港过夜(富豪香港酒店或同级)

DAY 8 (14JUN) : HONG KONG – SINGAPORE

(B/-/-)

- Breakfast at hotel
- Free till departure pick up at hotel for your flight to Singapore
-
- Note: Itinerary are subject to change depend on the flight schedule
-
- 酒店早餐
- 自由活动，直到退房并接送至机场，搭乘航班前往新加坡
-
- 备注：行程可能会根据航班时间有所调整

**FLIGHT DETAILS: SQ850 07JUN SINCAN 0800/1210
SQ883 14JUN HKGSIN 1425/1820**